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KS 2020/1228 Rötgasanläggning Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Vid varje KS 

KS § 20/20 Försäljning av 
fastigheter 

Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Vid varje KS 

KS Personalinformation Återrapportering Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 

Jenny Kriström Vid varje KS 

Ks § 8/14 Riktlinjer, rutiner, 
nivå – 
Anhörigbidrag 

Årlig uppföljning Sociala utskottet Nils-Olof Nilsson Okt -21 

Ks § 7/14 Avgifter o Taxor 
Vård- och omsorg 
samt Kostenheten 

Årlig uppföljning Sociala utskottet Nils-Olof Nilsson Okt -21 

Ks § 5/19 Taxor VA samt 
rutin för 
revideringar 

Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt -21 
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Ks § 156/19 Beslutsunderlag – 
Thailändska 
paviljongen 

Utredning Kommunstyrelsen Eva Norum Okt-21 

KS §173/20 Framtidens 
skolverksamhet 

Delrapportering Barn-och 
utbildningsutskottet 

Maria Renvall Okt -21 

KS 180/20 Bergegården Utredning Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt-21 

KS §181/20 Medborgarförslag, 
skridskorink 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt -21 

KS §182/20 Medborgarförslag, 
carport Stugun 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt -21 

KS §183/20 Medborgarförslag, 
lekplats Stugun 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt -21 

KS 2020/769 Medborgarförslag. 
Mörtsjön 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt - 21 

KS 2021/179 Medborgarförslag. 
Säkrare skolväg 
för skolbarnen på 
Kullstaskolan 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet EvaLinda 
Grensman 

Okt-21 
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Parti
När-
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§ 147 § § 

Nr Namn Ja Nej Avs Ja Nej Avs Ja Nej Avs 

Mikael Westin C X X 
Annika Lindström C X X 
Håkan Lindström C X X 
Eva Sundin - X X 
Elisabeth Björklund Afr X X 
Jonas Andersson S X X 
Elisabet Fjellström S 
Lennart Skoog S X X 
Kjell Grafström S X X 
Katarina Sahlin S X X 
Ulla Vikander - X X 

Ersättare 
Karl-Erik Lundin KD 
Ingrid Alf C 
Isak Lexner Andersson C 
Larz Danielsson C 
Susanne Söderström Afr 
Seppo Valli S 
Gudrun Wikén S X X 
Bob Jonsson S 
Gunilla Olsson S 
Catarina Raswill Antan V 
Pehr Häggkvist SD 
SUMMA: 5 6 
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Verksamhetsinformation Kommunstyrelsen 210907 
Just nu är covid-19 smittan fortfarande låg i vår kommun, Med undantag från en klustersmitta 
hos säsongsarbetare har vi varit rätt förskonade under sommaren. Dock ser vi att 
smittspridningen ökar i länet, landet och även globalt. Skolorna har börjat och det befaras att 
smittan kan ta fart i samband med detta. Ragunda kommun har beslut om distansarbete till och 
med 30 september men ett möte inplanerat den 1 september för att se över och förbereda för en 
eventuell förlängning av detta. 

Sommaren har fungerat väl i de flesta avseenden och verksamheter. Dock har vissa enheter, 
framförallt inom stöd och omsorg, haft det besvärligt med personalförsörjningen i perioder. Det 
är kommunens alla medarbetare som möjliggjort att sommaren flutit på så pass väl, alla har 
bidragit och gjort ett mycket gott jobb! 

ESF-projektet Hållbart ledarskap i Ragunda är i analysfas till och med den 31 augusti och efter 
det ska slutgiltigt beslut fattas om att gå vidare i verksamhet. Mer om detta kommer i en särskild 
punkt på dagordningen. Ledningen i Ragunda ser detta projekt som ytterst viktigt för att kunna 
rekrytera och bibehålla chefer som i sin tur kan leda verksamheterna med trygghet och hög 
kompetens. 

Rekrytering av Dataskyddsombud gemensamt med Berg, Härjedalen och Krokoms kommun 
fortgår och vi hoppas nå i mål med den inom kort.  

Vi har en ny förvaltningschef för samhällsbyggnadsförvaltningen på plats sedan 23 augusti, 
EvaLinda Grensman. EvaLinda har bland annat arbetat som förvaltningschef för motsvarande 
förvaltning i Nordanstigs kommun. 

Från och med den 13 september är även tjänsten som folkhälso- och fritidssamordnare tillsatt. 
Det känns mycket bra då det är en viktig sammanhållande funktion för kommunen. 

I tjänsten 

Eva Norum, kommundirektör 
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KS § 143 Dnr KS 2020/973 

Förhållandet visstidsanställningar 
kontra tillsvidare. 
Tabellen redovisar antalet personer som har 
en visstidsanställning eller en 
tillsvidareanställning. Siffran inom (parentes) 
är en omräkning till heltidstjänster.  

Förklaringar 
I antalet personer ”visstid” finns de medarbetare som har: 

• En begränsad anställningstid.

• En anställning enligt AB eller PAN.

• Ett vikariat eller allmänvisstidsanställning.

• Månads- eller timlön.

I denna siffra presenteras antalet personer, inte antalet anställningsavtal. (En person kan ha flera 
anställningsavtal pågående samtidigt.) 

Antalet personer redovisar att de har ett aktivt anställningsavtal, inte i vilken utsträckning eller om 
de har arbetat. 

Anställningar enligt BEA är inte med i denna beräkning. 

I antalet personer ”obehöriga lärare” finns de medarbetare som har en tidsbegränsad 
anställning enligt skollagen. Dessa medarbetare uppfyller inte behörighetskravet och kan därmed 
inte få en tillsvidareanställning. 

 AB = Allmänna bestämmelser 

PAN = Personlig assistent och anhörigvårdare 

BEA = Bestämmelser för arbetstagare i arbetsmarknadspolitiska insatser 

31-mar 2019 2020 2021
Tillsvidare 467 (436) 450 (420) 448 (419) 

Visstid 206 237 236
Obehöriga lärare 32 (22) 39 (24) 47 (26)

30-jun
Tillsvidare 456 (425) 448 (418) 451 (421) 

Visstid 260 284 298
Obehöriga lärare 33 (22) 36 (24) 46 (26)

30-sep
Tillsvidare 454 (423) 443 (414) 

Visstid 241 249
Obehöriga lärare 33 (22) 41 (27)

31-dec
Tillsvidare 449 (419) 448 (417)

Visstid 255 259
Obehöriga lärare 37 (23) 44 (27)
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Fastighetsförsäljning 

Ragunda kommun har antaget en offert från Carlsson Ring Fastighetsmäklare om att hjälpa oss 
med försäljningen av fastigheter. Carlsson Ring har haft personalbrist under året dels på grund av 
pandemin och dels genom tjänstledigheter. Mäklaren som har vårt område är åter i tjänst den 
första oktober och då är Ragunda kommuns fastigheter prioriterade.  

Vi har inte aktivt letat annan mäklare under året, då Carlsson Ring har specialiserat sig på 
fastigheter på lite mindre orter. Prisbilden på fastigheter har samtidigt stigit framförallt i 
kommens västra delar 

PO Bengard e.u 
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Information från KSO 
 
Sommaren har varit intensiv med många möten och samtal med hemvändare, 
medborgare och företag. 
Jag har besökt den grupp som jobbar med projektet Gröna jobb, gruppen har varit 
otroligt duktiga med att röja sly, förbättra stigar och framkomligheten till våra 
besöksmål under våren och sommaren i vår kommun.  
Vi har även haft ett styrelsemöte i Världsarvsbolaget, en avstämning för det projekt 
vi sökt pengar till. 
Gruppen som jobbar med övre norra stambanan har haft en träff, redovisning av 
förstudien får vi 15 september. Vi kommer att ha en information i KS senare i höst. 
Jag har haft ett möte med en grupp företagare från Hammarstrand och ett företag 
som eventuellt vill etablera sig i vår kommun, anledningen var att den information 
som delades ut till boende på Skalgränd skapade en besvärlig situation för den 
eventuella etableringen som kan bli i vår kommun. 
Även många hyresgäster blev väldigt oroliga över den information som spreds, men 
jag har informerat att det inte ska bli ett Skicenter av Skalgränd till de som 
kontaktat mig. 
Jag har haft möte med Rodelklubbens nya ordförande, mycket positiva energi från 
klubben. 
Jag besökte föreningen när det var arbetshelg, stor uppslutning och kul att få träffa 
alla och se vilket engagemang det är för att ordna banan i så bra skick som möjligt 
innan snön kommer och även rusta upp byggnaderna. 
Jag har varit med på invigningen av nya Boulebanan, kul att se glädjen och höra de 
positiva signalerna från klubben. Banan sponsrades av ett antal företag och byggdes 
på kommunens mark. 
Vi har haft dialogmöte/ svar på medborgarnas frågor i Stugun. Ett bra möte där vi 
tar med oss en hel del synpunkter från medborgarna. 
Jag har haft en intervju med SVT angående vindkraft och återbäring till kommun. 
Vi hade även det traditionella besöket av Thailands ambassadör den 19 Juli, blev 
som förra året, Corona anpassat. 
 



Information till kommunstyrelsen 

 

Sedan sistlidna kommunstyrelse har det varit semestrar och sommarledighet vilket medfört att inte 
särskilt mycket nytillkomna frågor finns att rapportera om från mig som oppositionsråd.  
 
Jag har deltagit vid ett antal videomöten med kommunens tjänstemän och kommunstyrelsens 
presidium gällande den löpande verksamheten och sammanträdesverksamheten i övrigt har varit låg 
av förklarliga skäl. Torsdagen den 26/8 deltog jag i den ”medborgardialog” som fullmäktige 
anordnade i Stugun.  
 
SKRs beredningar har inte haft några sammanträden och därför finns inget att rapportera därifrån. I 
övrigt har grupperingen som arbetar med persontrafik på Stambanan genom övre norrland haft ett 
möte och arbetet där fortgår med att förankra och hitta ekonomiska och 
logistiska/infrastrukturmässiga lösningar för att kunna komma vidare i frågan.  
 

Föreningen Sveriges Vatten- och Vindkraftskommuner och Regioner har haft årsstämma och jag har 
fått förtroendet att omväljas som en av föreningens vice ordförande för ännu ett verksamhetsår. Ett 
uppdrag jag bär med stolthet och glädje. I föreningen fortsätter det förstärkta arbetet med att öka 
medlemsantalet och glädjande nog har region Norrbotten nu beslutat att gå med.  
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Rapport från skolutskottets ordförande 210830 
 

Så är läsåret 2021–2022 igång. Skolstarten har fungerat bra. 

Hansåkerskolan har ett skyddsstop i musiksalen på grund av dålig luft. En gas och luftmätning 
kommer att genomföras som första åtgärd. Här väntar man även på att två luftaggregat ska bytas. 

Anders-Olofskolan har under sommaren fått förbättrade personalutrymmen. Personalen är 
mycket nöjda över detta. 

Textilslöjden har flyttats till Strandliden, det gjorde att det frilades lokaler på skolan. 

På Järåskolan har de efterlängtade basketkorgarna satts upp.  

Förvaltningen har, inom ramen för likvärdighetsmedel, anställt en speciallärare (tillika 
förstelärare) på Järåskolan. Fokus för insatsen är svenska. 

Under våren hade förvaltningen personer anställda för att stötta verksamheterna vid hög frånvaro 
bland personalen. Detta finansierades med riktade satsning från staten, den så kallade 
skolmiljarden (coronamiljarden). Det planeras nu för resurs under hösten, fördelade över förskola 
och skola. 

Badhuset i Stugun är ännu inte fungerande så ingen simundervisning kan bedrivas där. Hur 
respektive skola löser det är inte klart än. I årskurs 6 ska simkunnigheten var 200 m för att få ett 
godkänt betyg. 

Ragunda kommun anordnade ingen simskola sommaren 2021.  

Utskottet har ingen ny information vad gäller skolutredningen. 

 

//Elisabeth Björklund 
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Information från Samhällsbyggnadsutskottet till KS. 
 

Samhällsbyggnadsförvaltningen har nu fått en ny förvaltningschef i EvaLinda Gränsman som vi 
hälsar varmt välkommen till oss. 

Förvaltningen jobbar fortsatt vidare med underlag till skolutredningen.                                                
Även utredningen kring Bergegården pågår där förvaltningen i sommar haft dialog och 
överläggningar med personalen på Bergegården kring renovering och ombyggnation. 

Den Fastighetsmäklare hos Carlsson Ring som Ragunda kommun anlitat för försäljning av 
kommunens fastigheter är åter i tjänst from 1 oktober efter en tids tjänstledighet och vi hoppas 
därmed att kommunens fastighetsförsäljningar kommer igång. 

Förvaltningen har fortsatt Covid-anpassning av verksamheten men det mesta av arbetet kan ändå 
utföras, antingen på distans som för tjänstemännen eller med viss anpassning som inom städ och 
vaktmästeri.  

 

Annica Lindström                                                                                                                      
Ordförande                                                                                                           
Samhällsbyggnadsutskottet 
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Info SU 
 
Sommaren har tidvis inneburit att bemanningen har varit ansträngd, fram för allt inom hemtjänst 
Bispgården men har ändå fungerat tillfredställande.  Innan sommaruppehållet har 
sammhällsbyggnad genomfört överläggningar med personalen på Bergegården inför 
renovering/ombyggnad. Arbetet går nu vidare. Ett extra SoSam är kallat till den 2/9 avseende 
framtiden för den kommunala överenskommelsen gällande FoU Jämtland. 

Håkan Lindström 



Rapport från Räddningstjänstförbundet.  

De har varit ett ägarsamråd en 27 augusti. De innehållet känner kommunalrådet till. 

Trafikolycksantalet är något mindre är tidigare. Lite intressant med tanke på hur turisttrafiken känns 

ha ökat. 

 Än så länge låg nivå på drunkningstillbud, också intressant då man nationellt verkar se en ökning 

Vi har haft flera långa och resurskrävande markbränder-skogsbränder.  

Lite oroande är hur dessa markbränder påverkar våd budget, men vi får även inom detta en 

återkoppling. 

Det var en uppmärksammad brand i somras, i Hissmofors. Det pågick en planerad rivning av en 

torkanläggning, då byggnaden fattade eld. 

En berömvärt snabb insats av räddningstjänsten hindrade spridning och branden bekämpades. 

Vid markbränderna har den kostnadsfria helikopterverksamheten nyttjats flitigt, en robust resurs 

som gör skillnad. 

Hälsoläget hos personalen är gott, inga COVID fall. Glädjande är också att ingen personal skadats vid 

genomförandet av alla komplexa insatser som sker dagligen. 

Nästa möte fredagen den 17 september. 

Stefan Nilsson KD                                                                                                                                                                           

Ledamot i Direktionen 
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Svar till förvaltningsrätten i mål 2274-21 
Ragunda kommun motsätter sig det den överklagande anför i sitt överklagande. Den 
överklagande har lämnat in likalydande eller åtminstone likasyftande medborgarförslag vid ett 
flertal tillfällen och av det skälet har kommunstyrelsen vid hanteringen av det överklagade 
beslutet beslutat att ingen tjänstemannaberedning behövts och direkt föreslagit fullmäktige att 
hantera frågan på samma sätt som tidigare och föreslagit fullmäktige att avslå medborgarförslaget 
med samma grunder för beslutet som vid de tillfällena. Någon skriftlig motivering till varför 
kommunen väljer att avslå medborgarförslaget har inte lämnats då den muntliga debatten och den 
tidigare beredningen av, och beslutet i samma fråga har legat till grund för det beslut fullmäktige 
tagit i ärendet.   

Vi menar att detta inte är att betrakta som en myndighetsutövning utan ett ställningstagande i en 
politisk fråga där den politiska diskussionen är det centrala snarare än den förvaltningsrättsliga 
process som skulle legat till grund om det handlade om det tidigare. Av detta skäl menar vi att 
avslaget med de motiveringar som framfördes såväl i tidigare behandling som i debatten bör ses 
som fullt tillräcklig motivering till varför fullmäktige beslutat att inte tillstyrka medborgarförslaget.
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